

Отзыв публикации

Отзыв статьи Фоминой О. В. Учебно-методическое обеспечение процесса формирования ориентировки во времени у учащихся с интеллектуальной недостаточностью при получении профессии // Педагогический ИМИДЖ. 2024. № 2 (63). С. 201–217.

Изъятие (ретракция) публикации обусловлено выявлением значительных заимствований из источников:

Фомина О. В. «Характеристика рабочей тетради по формированию умений ориентироваться во времени у учащихся с легкой интеллектуальной недостаточностью на этапе профессиональной подготовки»: статья в сборнике трудов конференции «Научный форум: Педагогика и психология» (Москва, 1 августа 2022 года). 2022. С. 4–9;

Фомина О. В. «Методика формирования способов измерения времени у учащихся с легкой интеллектуальной недостаточностью в процессе профессионально-трудового обучения». 2022. № 2. С. 350–365.

Retraction Note

Retracted article: Fomina O.V. *Educational and Methodological Support of the Process of Forming Orientation in Time Among Students with Intellectual Insufficiency When Obtaining a Profession*. Pedagogical IMAGE. 2024; 2 (63): pp. 201-2017.

The article has been retracted due to significant borrowings from the following sources:

Fomina O.V. *Description of the Workbook on the Formation of Skills to Navigate over Time in Students with Mild Intellectual Impairment at the Stage of Professional Training*: article in the conference proceedings of Scientific Forum: Pedagogy and Psychology (Moscow, August 1, 2022). 2022, pp.4-9;

Fomina O.V. *Methodology of Formation of Methods of Time Measurement in Student with Intellectual Disability in the Process of Professional and Labor Training*. 2022, No.2, pp.350-365.